
Protokoll från styrelsemöte med Torstäva belysningsförening 2023-10-30 

 

Plats:   Albatrossvägen 

Närvarande: Jan-Erik Andersson 

  Håkan Axelsson 

  Anders Söderström 

  Mats Loftén 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes.  

 

§2. Ekonomi. 

Kassören redogjorde för ekonomin i stort och för aktuell ställning. 

 

§3. Restaurering av vägbelysning. 

Ordförande presenterade aktuell status. 

Diskuterades inköp av nya armaturer enligt offert från AURA-light. 

Styrelsen beslutade att köpa in 75 armaturer från AURA-light enligt inkommen offert. 

Vidare beslutades att ny offert infordras från ASSEMBLIN som underlag för det fortsatta 

arbetet med restaureringen av belysningssystemet. 

 

§4. Övrigt. 

Diskuterades medlemskap i föreningen. Vid den tid som föreningen bildades ingicks 

medlemskap väg för väg genom majoritetsbeslut. 

Då detta kan anses som gammal hävd så uppfattar styrelsen att eventuella utträden skall 

genomföras på motsvarande sätt, dvs vägvis med majoritetsbeslut, och inte av enskild. 

 

§5. Nästa möte meddelas senare. 

§6. Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

 

Mats Loftén     Jan-Erik Andersson  

Sekreterare     Ordförande 
 


